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Zusammenfassung

        
Bei 41 Pat. werden unter der hospitalen Rehabilitation für Herzinfarkte automatisiert systolische Zeitintervalle, ihre Variabilität, Korrelationen untereinander und beat-to-beat-Differenzen kombinativ geprüft. Durch mehrdimensionale Varianzanalyse und Diskriminanzanalyse läßt mit einer Sicherheit von 90% eine Problemgruppe prognostisch abgrenzen, bei der während der Rehabilitation Störungen infolge Herzinsuffizienz, zerebrovaskulärer Insuffizienz oder exitus letalis auftraten.


      
        
Summary

        
Systolic time Intervalls, their variabilities, the correlations among them, and the beat-to-beat differences were determined automatically. In 41 patients different combinations of the parameters mentioned were assessed during clinical rehabilitation following myocardial infarction. With a reliability of 90 per cent multiple way analysis of variance and the discriminant analysis allowed to evaluate a problem-group which during the rehabilitation phase showed disturbances owing to congestive heart failure, cerebrovascular insufficiency or death.
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